公務員及資助機構員工事務委員會會議

在2017年11月20日的會議上就 議程項目IV"改組中央政策組"通過的議案

鑒於政府建議將中央政策組改組為"政策創新與統籌辦事處"("創新辦")以有助探討和制訂香港未來創新及策略發展的方向;因此,本委員會促請政府繼續延聘在政府以外的優才,例如有國際視野的資深學者或政策研究專才,以擔任創新辦總監(即改組前中央政策組首席顧問,首長級薪級第8點的非公務員職位)的職務領導創新辦。

動議人:葉劉淑儀議員,GBS,JP

(Translation)

Panel on Public Service

Motion passed under agenda item IV "Central Policy Unit Re-organization" at the meeting on 20 November 2017

Given that the Government proposes revamping the Central Policy Unit as the "Policy Innovation and Co-ordination Office" ("PICO") so as to help explore and map out the direction for innovation and strategic development of Hong Kong in the future, this Panel therefore urges the Government to continue to engage a talent outside the Government, such as an experienced academic or policy research professional with international perspectives, to take up the duties of Head/PICO (i.e. Head of the Central Policy Unit before the revamp, a non-civil service post at D8 level) to lead PICO.

Moved by: Hon Mrs Regina IP LAU Suk-yee, GBS, JP